
رئیس سازمان محیط زیست 
گفته اگر در هفته محیط زیست 

بخواهیم یک ارزیابی داشته 
باشیم، باید بگویم که وضعیت 

مناسب نیست؛ او همچنین 
خبر داده که »طالبان در مورد 
حقابه ایران از هیرمند نرمش 

نشان داده«

بارقه های زندگی 
در جاده مرگــــــــــــ

 

سیستان و بلوچستان به تانکرهای آبرسانی 
نیازمند است

»ادارات آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان  با توجه به 
فرسودگی شبکه ها که در بسیاری از روستاها هنوز شبکه 
داخلی توزیع آب ندارند به تانکرهای آبرسانی نیازمندند«؛ این 
صحبت های نماینده سیستان و بلوچستان در شورای عالی 
استان هاست با این افزوده که: در ماه های گذشته فاضلاب به 
دلیل عدم زیرساخت مناسب در سطح شهر بالا آمده و بوی 
تعفن همه جا را برداشته و مشکلات جدی برای سلامت مردم 

و محیط زیست به وجود آورده است.
فاروق اعظمی در گفت وگو با ایلنا، ادامه داده: بعد از سال ها 
چشم انتظاری مردم شهرستان کنارک سد مخزنی کهیر که 
بزرگترین سد جنوب شرق کشور است افتتاح شد و وزیر نیرو 
وعده داد خط 8 کیلومتری انتقال آب این سد در مدت زمان 
2 ماه به شهرستان کنارک منتقل شود. قرار است تصفیه خانه 
این سد هم برای انتقال آب شرب به روستاها و شهرستان 

کنارک احداث شود.
از  اعظمی رهاسازی حقابه کشاورزی هم  به گفته 
خواسته های بحق کشاورزان و محیط زیست شهرستان 

کنارک است که باید هر چه سریع تر محقق شود.
او با اشاره به اینکه فاضلاب شهر کنارک وضعیت مناسبی 
ندارد، تصریح کرده: طرح مطالعاتی شبکه فاضلاب این شهر 
از سال 1380 آغاز و در سال 1382 عملیاتی شد و از آن سال 
تاکنون فقط یک ایستگاه جمع آوری فاضلاب راه اندازی 
شده و همین ایستگاه 1500 مترمکعب فاضلاب های شهری 
را به تصفیه خانه موقتی که حدودا در شبانه روز ظرفیت 
900 متر مکعب فاضلاب را دارد هدایت می کند. 600 متر 
مکعب فاضلاب تصفیه نشده هم به ظرفیت  این تصفیه خانه 
افزوده می شود که این دو با هم روانه دریا می شوند. یعنی 
عملا تصفیه خانه هیچ تاثیری در روند تصفیه فاضلاب شهر 

کنارک ندارد.
عضو شورای عالی استان ها ادامه داده است که با سیل 
1400 وضعیت فاضلاب شهر کنارک بسیار وخیم تر شد از 
یک طرف آب های سطحی شهر و از طرف دیگر پس زدگی 
مخزن های فاضلاب که خود مردم ساخته بودند وضعیت 
خیابان های سطح شهر را بهم ریخت. وزیر نیرو که در دی ماه 
سال 1400 در سفری که به استان داشت مبلغ 160 میلیارد 
تومان اعتبار برای بهره برداری از شبکه فاضلاب شهر کنارک 

تخصیص داد.
به گفته اعظمی از اعتبار 160 میلیارد تومانی که به شبکه 
فاضلاب شهر کنارک تخصیص یافت قرار بود 2 ایستگاه 
تصفیه خانه در این شهر احداث شود و ظرفیت تصفیه خانه 
فعلی افزایش یابد و شبکه های توزیع داخلی که همان 
شبکه های فاضلاب خانگی هستند سریع تر احداث شوند که 
متاسفانه تازه ایستگاه دوم این شهرستان قرار است ظرف یک 

ماه آینده به بهره برداری برسد.
نماینده سیستان و بلوچستان در شورای عالی استان ها 
افزوده: ایستگاه سوم که هنوز احداث نشده و برای بهبودی 
وضعیت تصفیه خانه  شهرستان کنارک هیچ اقدامی شکل 
نگرفته است و برای شبکه های فاضلاب خانگی هم اقدامی 
نشده و همه این مشکلات باعث شده که در ماه های گذشته 
فاضلاب به دلیل عدم زیرساخت مناسب در سطح شهر بالا 
آمده و بوی تعفن همه جا را  برداشته و مشکلات جدی برای 

سلامت مردم و محیط زیست به وجود آورده است.                    

متکدیان
حضور گدایان خردسال و فروشندگان گل و تنقلات 
سرچهارراه ها برای مردم مشکل ترافیک ایجاد می کند. آیا 
قرار نیست توسط مسئولان ذی ربط جمع آوری و ساماندهی 

شوند. 
حسنی ازتهران 

بازار شوش
برای خرید به بازار شوش رفته بودم وضعیت بهداشت این 
بازار اسفناک است و رسیدگی به این بازار از لحاظ بهداشت 
و تمیز کردن صفر است. از شهرداری منطقه درخواست 

رسیدگی به این موضوع را داریم. 
یک شهروند از تهران

بیکاری
در حال حاضر برخی از مردم کشورمان به دلیل بیکاری 
در تنگنای مالی به سر می برند. همچنین برخی مستاجرین 
در پرداخت اجاره خانه های بالا با مشکلاتی مواجه هستند. 
رسیدگی به اوضاع اقتصادی مردم به فراموشی سپرده نشود. 
امیدواریم دولت در راه تامین رفاه و آسایش مردم گام های 

موثرتری بردارد. 
کمالی از تهران 

ترافیک تهران
ترافیک تهران به خودی خود معضلی است که هنوز 
کارشناسان نتوانسته اند برای آن راه حلی پیدا کنند. مزید 
بر علت اینکه وقتی تصادفی در خیابانی صورت می گیرد تا 
افسر پلیس بیاید، ترافیک سنگینی را شاهد هستیم. تا کی 

باید دیگران تاوان بی احتیاطی برخی از رانندگان را بدهند. 
گودرزی از تهران 

گرانی
وضعیت گرانی سر به فلک کشیده است. برای یک سرما 
خوردگی کوچک فرزندم را به دکتر بردم و ویزیت دکتر با دارو 

نزدیک به 500هزار تومان برایم تمام شد. 
یک شهروند از اصفهان

آرمان ملی: شاید تولد صدها بره آهو در پناهگاه 
حیات وحش میاندشت تنها خبر خوب هفته محیط 
زیست بود که در کنار سخنرانی های مسئولین 
تصویر خاص و ویژه ای از زندگی و امید همراه 
با شور و هیجان و دویدن را به ذهن های خسته 

یادآوری می کرد. 
در این هفته و در روز گذشته، تصاویری هم 
از تلاش فعالان محیط زیست برای حفاظت از 
یوزپلنگ ها در جاده مرگ هم منتشر شد که 
نشان می داد جمعی از فعالان محیط زیست ایران 
با حضور در جاده عباس آباد- میامی که به جاده 
مرگ موسوم شده، تلاش دارند از تصادف با حیات 
وحش و یوزپلنگ های آسیایی جلوگیری کنند. این 
فعالان پیش از این، پیشنهاد فنس کشی این جاده 
به عنوان یکی از کریدورهای حیات وحش را مطرح 
کرده بودند که سازمان حفاظت از محیط زیست 
هنوز آن را انجام نداده به این دلیل که هم هزینه 
آن بالاست و هم احتمال سرقت فنس ها وجود 
دارد و البته این ها احتمالاتی هستند که رسانه ها 

مطرح کرده اند.
اما در هفته ای که مزین به نام محیط زیست 
بود، »خورشید« با چهار توله تازه متولد شده اش 
در توران دیده شد. خبرگزاری های ایران گزارش 
دادند که این نخستین زادآوری سال 1402 است 
که در پارک ملی توران صورت گرفته است. هرچند 

این سومین بار است که خورشید )ماده یوزپلنگ 
توران(، زادآوری کرده. خورشید یا تلخاب نخستین 
بار در سال 1398 سه توله، سال 1400 دو توله و 
امسال چهارتوله به دنیا آورده، خبری که موجب 
مسرت دوستداران محیط زیست و حیات وحش 

ایران است. 
    طالبان در مورد حقابه ایران نرمش 

نشان داده
اما اخبار محیط زیست همیشه این حد نرم و 
زیبا و تصویر ساز نیستند و از لابه لای جنگل و انبوه 
درختان و رقص بره آهوها و توله یوزها می توانند 
به درگیری نیروهای دو کشور در مرز ایران و 
افغانستان بر سر حقابه هیرمند برسند. موضوع 
بحثی که طالبان واکنش های عجیب و به نسبت 
خصمانه ای گرفته بود که آن هم با این خبر علی 
سلاجقه، رئیس سازمان محیط زیست ایران گویا 
ختم به خیر شده است. سلاجقه گفته حکومت 
طالبان در مورد حقابه ایران از هیرمند نرمش نشان 
داده است و رایزنی ها بر اساس درخواست طالبان از 

طریق دیپلماتیک ادامه دارد. 
او در حاشیه نشست هیات دولت در جمع 
خبرنگاران، در پاسخ به این پرسش که آیا باتوجه 
به تصاویر ماهواره ای شما اعتقاد دارید که پشت سد 
آب وجود دارد؟ گفته: کارشناسان ما اعلام کردند 
که این آب وجود دارد. بارش لازم بر حوضه های 

آبخیز سدهایی که روی 
هیرمند وجود دارد صورت گرفته 

است و به مقدار کافی آب وجود دارد. طرف مقابل 
باید مطابق قوانین بین المللی به خواسته ملت ایران 
تمکین کند. خوشبختانه روند رایزنی ها به سمتی 

می رود که این اتفاق خواهد افتاد. 
    وضعیت محیط زیست مناسب نیست

سلاجقه اذعان کرده که: اگر در هفته محیط 
زیست بخواهیم یک ارزیابی داشته باشیم، باید 
بگویم که وضعیت مناسب نیست. خوشبختانه 
در دولت انقلابی رویه خوبی پیش گرفته شده 
است؛ به عنوان مثال اکنون به طور میانگین 18 
هزار میلیارد تومان اعتبارات دستگاه ها در رابطه با 
حوزه محیط زیست است که این یک گام رو به جلو 
است و امیدوار هستیم که این روند ادامه پیدا کند. 
او به تبعات تغییر اقلیم در سال های اخیر هم 
اشاره کرده که »بر زندگی انسان ها نیز در کشورمان 
تاثیر گذاشته است و یکی از عوامل مهم برخی 
تنش های اجتماعی، تغییرات اقلیمی است که 
باعث کاهش میزان بارندگی ها در برخی نقاط 
کشور شده و کاهش تولید محصولات کشاورزی، 
آسیب دیدن معیشت مردم و بروز خسارت های 

اجتماعی ناشی 
از این اتفاق را به 
همراه داشته است.«

معاون رئیس جمهور با بیان اینکه تشدید گرد 
و غبار فقط یکی از خسارات ناشی از تغییر اقلیم 
است، توضیح داده: برآوردها نشان می دهد که 
پدیده ریزگردها چندین هزار میلیارد تومان به 
زیرساخت های کشور آسیب زده است و طبیعتا 
اگر سایر پیامدهای تغییر اقلیم را نیز در نظر 
بگیریم، خواهیم دید که در سال های اخیر، 
تبعات ناشی از این پدیده چه خسارت های 
شدیدی را بر اقتصاد کشور وارد کرده است. 
بنابراین در شرایط موجود همه دستگاه ها باید 
تکالیف خودشان را برای سازگاری با تبعات 
تغییر اقلیم یا کاهش خسارت های ناشی از آن 

انجام دهند. 
او گفته: تلاش ما این است که لایحه تغییر اقلیم 
حتما جامع و دارای ضمانت های اجرایی لازم باشد 
تا تصویب و اجرای آن بتواند دستاوردهای خوبی را 

برای کشور به همراه داشته باشد. 
    درباره ۴۱۰ پروژه ای که ارزیابی زیست 

محیطی نداشتند
سلاجقه همچنین از تشکیل کمیته ای سه نفره 
به منظور پیگیری بهره برداری از 410 پروژه ای که 
ارزیابی زیست محیطی نداشتند و طبقه بندی این 
پروژه ها به منظور اتخاذ تصمیمات لازم در این 
کمیته هم خبر داده با این توضیح که پیرامون 
این 410 پروژه با توجه به دستوری که شخص 
رئیس جمهور دادند و پیگیری خود سازمان، یک 
کمیته سه نفره با حضور معاونت حقوقی ریاست 
جمهور، رئیس سازمان برنامه و بودجه و رئیس 
سازمان محیط زیست تشکیل شده است. این 
پروژه ها کاملا طبقه بندی و غربالگری شده اند. بر 
اساس اینکه در چه طبقه ای قرار خواهند گرفت 
تصمیمات لازم اتخاذ خواهد شد و انشاءا... به مردم 

نیز اعلام می شود. 
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استان ها

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

در هفته محیط زیست خورشید در توران درخشید و صدها بره آهو در میاندشت دویدند 

بارقه های زندگی در جاده مرگ
    رئیس سازمان محیط زیست گفته اگر در هفته محیط زیست بخواهیم یک ارزیابی داشته باشیم، باید بگویم که وضعیت مناسب نیست؛ 

او همچنین خبر داده که »طالبان در مورد حقابه ایران از هیرمند نرمش نشان داده«

تالاب گاوخونی خشک شد
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی 
اداره کل حفاظت محیط زیست استان اصفهان 
گفت: بر اساس تصاویر ماهواره ای، تالاب 
گاوخونی صد درصد خشک است و شاید دو 
یا سه درصدِ قسمت شمالی آن کمی مرطوب 
باشد. حسین اکبری در نشست خبری که 
به مناسبت هفته محیط زیست در اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان برگزار 
شد، افزود: رهاسازی آبی که در بهمن ماه سال 
گذشته صورت گرفت ،موجب شد بین 6 تا هفت 
درصد این تالاب مرطوب شود ولی چون این 
جریان آب استمرار نداشت و با فصل گرما روبه رو 
شدیم، در عمل این رهاسازی هم بی نتیجه بود.

او با بیان اینکه سازمان حفاظت محیط زیست 
مطالبه گری حقابه های تاریخی و قانونی محیط 
زیست را در دستور کار قرار داده است، گفت: با 
وجود همه پیگیری هایی که تاکنون در سطح 
ملی و استانی انجام شده است، تالاب گاوخونی 
حقابه خودش را دریافت نکرده است.اکبری 
مطالعه بهینه سازی نیاز آبی تالاب گاوخونی را 
یکی از برنامه های معاونت محیط زیست طبیعی 
و تنوع زیستی اداره کل حفاظت محیط زیست 
استان اصفهان خواند و گفت: همیشه وزارت 
نیرو و آب منطقه ای اصفهان گفته اند که 1۷6 
میلیون مترمکعب، حقابه تالاب گاوخونی و 
313 میلیون مترمکعب، حقابه زاینده رود نبوده 
و از این رو مطالعه جامعی در این خصوص عقد 
قرارداد شده است تا هرگونه شک و شبهه ای در 

رابطه با این موضوع برطرف شود.

دستگاه هایی که ارتباطات 
بین المللی دارند، روز شنبه 

تعطیلند
رئیس سازمان امور اداری و استخدامی با بیان 
این مطلب که اکنون بحث بر این است که این 
تعطیلی روز پنجشنبه باشد یا شنبه، گفت: در 
حال کار مطالعاتی هستیم و این جزو اختیارات 
هیات وزیران است و قانون هم این اجازه را 
داده است. در زمان حاضر جمع بندی برای 
تعطیلی پنجشنبه هاست و برای دستگاه هایی 
که ارتباطات بین المللی دارند، روز شنبه تعطیل 
خواهد بود. میثم لطیفی در حاشیه برگزاری 
جلسه هیأت دولت در جمع خبرنگاران گفت: 
دورکاری توسط هیات تطبیق مجلس رد شد 
اما همچنان پیشنهاد ما پابرجاست، چرا که این 
از اختیارات دستگاه های اجرایی است. رئیس 
سازمان امور اداری و استخدامی تصریح کرد: 
در دستگاه هایی که امکان دورکاری وجود 
دارد، اکیدا توصیه می شود که به مساله انرژی 
توجه کرده و ادارات را در صورت امکان تعطیل 
کنند تا دستگاه های سرمایشی از ساعت 12 
به بعد خاموش شوند تا درباره موضوع انرژی 
تدبیر کنیم. لطیفی همچنین درباره تعطیلی 
روزهای جمعه و شنبه با توجه به تصویب 
کلیات آن در مجلس، اضافه کرد: مدت ها پیش 
لایحه ای را به مجلس ارائه کرده بودیم که اخیرا 
در کمیسیون اجتماعی مجلس مطرح شده 
است. طبق این لایحه ساعت کارکنان از 44 
ساعت به 42.5 ساعت کاهش پیدا می کند و 
برای شهرستان هایی غیر از تهران که روزهای 
پنجشنبه تعطیل نبود، ایام کاری پنج روز هفته 
باشد و روز آخر هفته در دستگاه هایی که امکان 

دارند، تعطیل باشد.

وام ۲0 میلیونی به بازنشستگان 
مشکلی را حل نمی کند

رئیس کانون کارگران بازنشسته ومستمری 
بگیران شهرستان گرگان گفت: دولت به تنهایی 
دست به تدوین طرحی برای افزایش سن 
بازنشستگی زده است که مشورتی از جامعه 
کارگری نگرفته است و به هیچ وجه نباید سن 
بازنشستگی افزایش پیدا کند. به گزارش ایلنا، 
غلامرضا طالبا، گفت: درسال جاری حقوق 
بازنشستگان حداقل بگیر 2۷ و دیگر سطوح 
21 درصد افزایش پیدا کرد ولی طبق آمار، تورم 
درجامعه بیش از 40 درصد اعلام شده است.  او 
ادامه داد: متاسفانه هنوز زمان خاصی برای ثبت  
وام در سیستم  اعلام نشده است و متقاضیانی 
که ثبت نام کردند مشخص نیست چه زمانی 
می توانند وام خود  را دریافت کنند. پرداخت وام 
20 میلیونی به بازنشستگان مشکلی را از آنها 
حل نمی کند و دولت حداقل وام قرض الحسنه 
50 میلیونی برای آنها در نظر می گرفت. او تصریح 
کرد: قیمت ها روز به روز بالا می رود قدرت خرید 
پایین می آید و سفره کارگران و بازنشستگان هر 
سال کوچکتر می شود و متاسفانه امروز خیلی از 

اقلام از سبد زندگی آنها حذف شده است. 

زائران از حمل »شیرین بیان« 
خودداری کنند

رئیس پلیس پیشگیری کشور با تاکید بر 
آمادگی فراجا برای انجام ماموریت در حج تمتع 
گفت: زائران از حمل برخی داروهای گیاهی 
که از نظر ظاهری شباهت زیادی با مواد مخدر 
دارند مانند »شیرین بیان« باتوجه به اینکه 
برای پلیس عربستان ناشناخته است، خودداری 
کنند. به گزارش پایگاه خبری پلیس، سردار رضا 
بنی اسدی فر با اشاره به اهمیت عملیات بزرگ 
اعزام زائران خانه خدا اظهار داشت: همکارانم در 
پلیس فرودگاه های پلیس پیشگیری انتظامی 
کشور با برنامه ریزی های انجام شده در آمادگی 
کامل برای تامین امنیت زائران در 2 مرحله اعزام 

و بازگشت از سرزمین وحی قرار دارند.

در باکس: 

ابراهیم رئیسی گفته اقناع 
افکارعمومی در خصوص 
ثمرات تغییر ساعت کاری 
مهم است و باید با تصمیمات 
سنجیده به جامعه امید 
بدهیم

افکار عمومی 
هنوز اقناع 
نشده است

آرمان ملی: بعد از اینکه ساعات آغاز 
به کار کارمندان اداری و دولتی در تهران، 
از ۱6 خرداد تا ۱6 شهریور، 6 صبح اعلام 
شد، سوای مشکلات و ناهماهنگی هایی که 
برای کارکنان این ادارات که شمار بالایی 
را تشکیل می دهند به وجود آمد یک  خبر 
میان کارمندان هم در رسانه ها دست به دست 
شد؛ توضیحی که همراه با تصویر »بخشنامه 
معاون منابع انسانی قوه قضائیه در مورد 
ساعات کاری از ۱6 خرداد ماه سال جاری« 
مشخص می کرد که کارکنان قوه قضائیه 
همان ساعت قبلی شان یعنی 7 صبح باید 
سر کار بروند. ناگفته نماند که پیش از این هم 
قرار بود ساعت کاری دستگاه قضا و محاکم 
از نیمه خرداد تا نیمه شهریور، همزمان با 
نهاد های عمومی  دستگاه های دولتی و 
ساعت 6 صبح باشد، اما درست در آخرین 
ساعات روز تعطیل ۱۵ خرداد اعلام شده بود 
ساعت کاری مجموعه های قوه قضائیه از 7 

صبح خواهد بود. 
حالا طبق اعلام جدیدی که قوه قضائیه 
انجام داده به نظر می رسد که استثنایی 
در کار نیست؛ »معاونت منابع انسانی و 
امور فرهنگی قوه قضائیه بعد از یک روز 
تاخیر نسبت به ارگان ها و نهاد های دولتی و 
عمومی، ساعت شروع فعالیت مجموعه های 

دستگاه قضا را 6 صبح اعلام کرد.«
البته گفته شده که این تصمیم معاونت 
منابع انسانی و امور فرهنگی قوه قضائیه به 
دلیل این اتخاذ شده بود که رئیس مجلس 
برخی  دلیل  به  را  دولت  هیات  مصوبه 
ایرادات عنوان شده قابل اجرا ندانسته بود. 
حال با مصوبه جدید هیات وزیران و رفع 
ایرادات رئیس مجلس شورای اسلامی بر 
مصوبه ساعت آغاز به کار ادارات، بخشنامه 
محمدباقر الفت، معاون منابع انسانی و امور 
فرهنگی قوه قضائیه مبنی بر اینکه ساعات 
کاری مجموعه های دستگاه قضا از ۱7 خرداد 
تا ۱۵ شهریور از ساعت 6 صبح )با لحاظ 
سقف مقرر قانونی( شروع می شود، ابلاغ 

شد. 
تغییر ساعت کاری قوه قضائیه در ادامه 
استخدامی  و  اداری  سازمان  بخشنامه 
کشور اتخاذ شده که در آن اعلام شده بود 

ساعت کاری دستگاه های اجرایی، بانک ها، 
شهرداری ها و سایر نهاد های عمومی، بدون 
استثنا از نیمه خرداد تا نیمه شهریور، ساعت 

6 صبح آغاز می شود. 
تغییر  نکته مهم دیگری که در بحث 
ساعات کاری، قابل ذکر است اینکه بر اساس 
اعلام سازمان اداری و استخدامی، ساعت 
کاری کارکنان دستگاه های دولتی از 6 صبح 

تا ۱۴:۴۵تغییر کرده است. 
محمد روح الامینی؛ معاون نوسازی اداری 
این سازمان در گفت وگویی تلفنی با سیمای 
جمهوری اسلامی، علت تغییر ساعات اداری 
در تابستان را به اصرار مستمر وزارت نیرو 
برای اصلاح ساعت کاری برای مدیریت بهینه 
مصرف انرژی عنوان کرد و گفت با توجه به 
قانون الزام دولت به عدم تغییر ساعت در 
سال ۱۴۰2 و با توجه به ناترازی تولید برق 
ساعت شروع کار ادارات از ۱6 خرداد تا ۱۵ 

شهریور ساعت 6 صبح خواهد بود. 
معاون نوسازی اداری در خصوص ساعت 
شروع به کار ناوگان حمل و نقل عمومی و 
مترو هم گفت که ناوگان های حمل و نقل 
عمومی و مترو ساعت فعالیتشان از ساعت 
۴:3۰ خواهد بود تا همکارانی که از مسیرهای 
دور به سر کار می آیند بتوانند سر ساعت 
اعلام شده در محل کار حاضر شوند. او با 
اشاره به ساعت کار بانک ها توضیح داد که 
مطابق اعلام شورای هماهنگی بانک ها زمان 
شروع کار ساعت 6:3۰ است؛ یعنی همکاران 
ساعت 6 در محل کار حاضر هستند و ارائه 
خدمات به دلیل اقدامات ابتدایی بانکی از 
ساعت 6:3۰ تا ۱3 و پنجشنبه ها 6:3۰ تا 

۱2 است. 
روح الامینی ادامه داد همه دستگاه های 
اجرایی ستادی مکلف به اجرای ساعت 
کاری از 6 صبح تا ۱۴:۴۵ هستند تا سقف 
قانون  مطابق  ۴۴ ساعت مشخص شده 
مدیریت خدمات کشوری رعایت شود فقط 
دستگاه هایی که 6 روز در هفته خدمت ارائه 
می کنند انتهای ساعت کاری را می توانند با 

رعایت میزان قانونی، متغیر کنند. 
او افزود: دستگاه هایی مثل بیمارستان ها 
و دستگاه هایی که خدمات شبانه روزی 
می کنند ساعات خدمت  ارائه  مردم  به 

رسانی شان همانند قبل خواهد بود. 
روح الامینی با اشاره به اهمیت یکپارچگی 
و یکسانی در شروع ساعات کاری برای ارائه 
خدمت به مردم خاطرنشان کرد مذاکرات با 
دستگاه قضایی برای همسانی در شروع به 
فعالیت و ارائه خدمات به هموطنان انجام 
شده تا با صرفه جویی در مصرف انرژی مردم 
عزیزمان در تابستان دچار قطع برق نشوند. 
اما در کنار صرفه جویی برای مصرف 
انرژی، مساله خانواده هایی که کودکان 
مهدکودک رو یا خردسال دارند هم معضلی 
بود که روز گذشته ابهامات آن با گفته های 
مسئولین رفع شده است؛ معاون نوسازی 
اداری در راستای حمایت از خانواده و کاهش 
دغدغه های والدین هم گفته: والدینی که هر 
دو در دستگاه های اجرایی شاغل هستند، 
مطابق تصویب نامه هیات وزیران دستگاه ها 
در تعامل با یکدیگر مکلفند با شناور شدن 
ساعت شروع به کار یکی از والدین کارمندی 
که فرزند خردسال دارند موافقت کنند. 
کارکنان زن سرپرست خانوار دارای فرزند 

خردسال هم مشمول این حکم هستند. 
و اینکه انسیه خزعلی، معاون امور زنان و 
خانواده رئیس جمهور در ادامه صحبت هایش 
در خصوص تلاش برای شناورسازی ساعت 
کاری مادرانی که فرزند خردسال دارند، گفته 
که ابراهیم رئیسی دستور داده که بانوان به 
ویژه آن ها که فرزند خردسال دارند، مشمول 
تخفیف ویژه برای شناور شدن ساعات 

کاری شان شوند. 
و در نهایت و شاید مهم تر از بقیه از حیث 
مقام و جایگاه، صحبت های رئیس جمهور 
است که درمورد تغییر ساعت کار ادارات 
گفته اقناع افکارعمومی در خصوص ثمرات 
این تصمیم مهم است و باید با تصمیمات 
سنجیده به جامعه امید بدهیم و همین 
گفته ها نشان ازاین دارد که افکار عمومی 

هنوز اقناع نشده است. 
ابراهیم رئیسی درجلسه روز چهارشنبه 
هیات دولت، گفت: وظیفه ارکان حاکمیت 
از جمله دولت این است که با تصمیمات و 
اقدامات به موقع و سنجیده در اداره امور 
کشور، به ویژه در زمینه گشودن گره زندگی 

مردم، به جامعه امید دهند. 

همه دستگاه های اجرایی 
ستادی مکلف به اجرای ساعت 
کاری از 6 صبح تا ۱۴:۴۵ 
هستند تا سقف ۴۴ ساعت 
مشخص شده مطابق قانون 
مدیریت خدمات کشوری 
رعایت شود

 قوه قضائیه هم اعلام کرده 
که ساعت شروع به کار قوه 
مربوطه، 6 صبح خواهد بود

 در هفته محیط زیست خورشید در توران درخشید
 و صدها بره آهو در میاندشت دویدند 

تولد صدها بره آهو 
رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان جاجرم از تولد 
صدها بره آهو در زیستگاه یوزپلنگ آسیایی خبر داد.  احمد 
صفرزاده به ایسنا گفته آهو یکی از طعمه های اصلی یوزپلنگ 
آسیایی است که با مدیریت و پایش های مطلوب صورت گرفته 
در منطقه حفاظت شده میاندشت جاجرم شاهد تولد تعداد 
زیادی از این گونه حیوانی هستیم. صفرزاده افزوده: به رغم بروز 
خشکسالی های پی در پی، گزارش ها و مشاهدات محیط بانان 
پناهگاه حیات وحش میاندشت و پارک ملی ضامن آهو حاکی از 

تولد صدها بره آهو در این منطقه است. 
او تاکید کرده: افزایش جمعیت آهوان به عنوان طعمه اصلی 
یوزپلنگ آسیایی موجب شده تا مشاهدات یوزپلنگ در این 

منطقه افزایش یابد.  به گفته صفرزاده پناهگاه حیات وحش 
میاندشت و پارک ملی ضامن آهو یکی از بهترین زیستگاه های 
آهو در کشور بوده و افزایش جمعیت آن نشان دهنده تلاش 
محیط بانان در جهت تامین امنیت منطقه میاندشت است.  او به 
افزایش جمعیت آهو در این منطقه اشاره کرده و ادامه داده: تعداد 
جمعیت آهو در سال ۸۴ از حدود ۱3۰ راس به 3۰۰۰ راس در سال 
گذشته رسید.  او تاکید کرده: این امر نتیجه تلاش های شبانه روزی 

محیط بانان ، خروج دام و کنترل شکارهای غیرمجاز بوده است. 
گفتنی است در سرشماری پاییزه صورت گرفته طی سال 
گذشته، جمعیت آهو در منطقه حفاظت شده میاندشت جاجرم 

32 درصد افزایش داشته است. 


